
16.08.2016                                                                        м. Кропивницький

13.00 год.                                                                         вул. Т. Карпи, 84, кім 108 
                                                                                             

Протокол № 7

зборів правління Громадської Ради

Присутні:5 членів правління та заступник голови комісії з питань архітектури

Сінченко М.В.

Відсутні: Сулима А.В., Козуб І.Б., Колпак І.Л.,Бородіна Т.І.

Прийняли участь в роботі правління ГР: два  члени громадської ради 

Порядок денний.

1. Відношення  членів  правління  громадської  ради   до  ситуації  навколо

міжфракційної боротьби в міській раді (далі - ГР).

2. Вивчити запропоновані зміни до тарифів по ЖКГ.

3. Обговорення  питання  існуючих  недоліків  у  плані  зонування  м.

Кропивницького по спірним ділянкам та усунення недоліків, внесення

змін.

Вирішили: затвердити запропонований порядок денний.

Голосували: «за» - одноголосно.

         З інформацією по першому питанню порядку денного виступив Величко

О.Г.,  який  довів  інформацію  про  взаємовідношення  між  депутатським

групами та фракціями в міській раді.

Виступили:

1. Шубіна  Л.В.   висловила  своє  бачення  по  даній  ситуації  та

запропонувала ініціювати проведення  зустрічі з керівниками фракцій

та  груп  демократичного  напрямку  міської  ради  для  обговорення

питання недопущення можливого розвалу демократичної більшості.

   Вирішили: ініціювати проведення  зустрічі з керівниками фракцій та груп

демократичного  напрямку  міської  ради  для  обговорення  питання

недопущення можливого розвалу демократичної більшості.

Голосували: «за» - одноголосно.

          З інформацією по другому питанню виступила Шубіна Л.В.

Виступили:

1. Чернійчук В.В. для цього потрібно провести широке обговорення та

добитись того що б всі роботи приймати по акту виконаних робіт.

2. Величко О.Г. запропонував комісії по питанням ЖКГ розглянути дане

питання,  розробити  пропозиції,  які  розглянути  на  правлінні  з

залученням  мешканців  будинку  №  11  по  вул.  Біляєва,  начальника

ЖЕКу, представників профільних департаментів міськвиконкому .
                   

Вирішили:  комісії  по  питанням  ЖКГ  розглянути  дане  питання,  розробити

пропозиції, які розглянути на правлінні з залученням мешканців будинку №



11  по  вул.  Біляєва,  начальника  ЖЕКу,  представників  профільних

департаментів міськвиконкому

Голосували: «за» - одноголосно.

          З  інформацією  по  третьому  питанню  виступив  Сінченко  М.В.  та

запропонував внести громадській раді зміни до зонінгу.

Виступили:

1. Сінченко М.В. запропонував доручити комісії з архітектури, екології

здійснити вивчення роботи  Соколівського кар’єру та   напрацювати

пропозиції по даному напрямку.                

Вирішили:  доручити  комісії  по  архітектурі  здійснити  вивчення  роботи

Соколівського кар’єру, вплив на умови життя громади м. Кропивницького  та

напрацювати  пропозиції  по  даному  напрямку,   з  врахуванням  вимог

генерального плану – зонування території.  
              

Голосували: «за» - одноголосно.

Поступила пропозиція закрити збори правління.

Голосували: «за» - одноголосно.

Голова правління ГР                                                                       О.Величко


